



## KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490, FOTBOLLSSEKTIONSMÖTE 2024-03-26

NÄRVARANDE PÅ SPORThALLEN (Namn): Louvain Måhlén, Helena Nilsen, Emmeli Ahlin, Christopher Persson, Jonathan Paschen

- 1) GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL –
  
- 2) EKONOMIN –
  - Fotbollssektionens ekonomi
    - Sponsorintäkter, avtal för fotbollssektionen
    - Hur ska intäkter fördelas mellan lagen?
    - Arvoden; lika för herr- och damlag?
  - Diana och Christopher är ekonomiansvarig för herrlaget
  - Alla lag ska ha skickat sin budget för 2024 till Louvain senast denna vecka (budgetmöte 3 april 19:00)
  - Träningsavgifter
    - Avtal med seniorspelare för att säkerställa att avgifter betalas
  - Louvain ansvarig för fotbollssektionens ekonomi tillsammans med styrelsen
  
- 3) HERR–
  - Sarbast Mohammadzadeh och Jonathan Paschen ska vara med på kommande styrelsemöten; det ingår i deras avtal med KSK.
  - Bra uppslutning på både spelare och ledare
  - Säsongskort kommer att säljas till hemmamatcher
  
- 4) DAM –
  - Första träningsmatchen 6/4 mot Torsåker på Stålringen
  - Samarbete med Årsunda IF genom Järbo
  
- 5) UNGDOMSLAGEN –
  - Fotbollslek 3-5år
    - Ingen ledare
    - Jonathan och Christopher kollar med herrlaget om det finns ett intresse att leda fotbollslek en timme i veckan
  
  - F/P 16-17
    - Spela sammandrag i sommar
  
  - P14
    - Ej närvarande

## 6) SPORThALLEN/VALLEN –

- Schema över Sportvallen 2024
- Aktivitetsdag - vårstädning. helgen v16, 20/21 April
  - Behövs det? vad behöver isåfall göras?
  - Vi beslutar om att ha en vårstädning 27/4 kl10:00-14:00
  - Louvain kollar med styrelsen om de kan närvara och bjuda på mat (grilla korv).
  - Mats kollar batteriet till gräsklipparen
  - Planerar vårstädningen vid nästa fotbollsledarmöte
- Jonas Liw får ansvara över att se till så att matchuret fungerar inför säsongen
- Kritisning - Klipptåget måste komma; kan herrarna lösa det?
  - Jonathan ansvarar över att kontakta klipptåget
- Finns det någon som kan tänka sig att klippa och krita? Albin?
  - Louvain kollar med styrelsen om vi får ha en avlönad till att vattna, klippa och krita. Vecka 19-40, 10 000kr för 21 veckor.
  - Christopher kollar med Albin Lindblom om han skulle kunna tänka sig att göra jobbet.
- Får vi kritfärg sponsrat av granngården? Nej det får vi ej
- Ansvarig för att se till så det finns kritfärg; Kan Lillemor vara det?

## 7) ÖVRIGT:

- Omklädningsrum
  - Eventuell rust av damernas omklädningsrum
  - Domarnas omklädningsrum
  - Bortalagets omklädningsrum
  - Helena kollar med Erik Hedlund om en offert
- Koder
- Ledarutbildningar
- Ledarkläder
- Fikaförsäljning Seniorsmatcher tar ungdomslagen
  - F/P 16-17 tar damlagets matcher
  - P14 tar Herrlagets matcher

## 8) ATT GÖRA –

- Bättre ordning på nycklar och omklädningsrum
  - Louvain kollar med Lillemor om hon kan märka upp nycklar och sätta upp dom i kansliet.
- Skicka ut koden till gräsklipparna till alla ledare
  - Louvain kollar med Jonas Liw

## 9) NÄSTA MÖTE –

- Måndag 22/4 18:00

## 10) MÖTET AVSLUTADES –

**Vid protokollet:** Louvain Måhlén, Helena Nilsen, Emmeli Ahlin, Jonathan Paschen, Christopher Persson.